

HOTEL SARATZ *****
PONTRESINA

Grandeza, Design und pure Gastfreundschaft im Herzen der Engadiner Berglandschaft

Das auf 1800 m ü. M. gelegene traditionsreiche Viersterne Superior Hotel Saratz zusammen mit dem Kongress- & Kulturzentrum in Pontresina liegt idyllisch eingebettet in der Engadiner Berglandschaft, am Fusse eines atemberaubenden Gletschers. Um Meetings, Kongresse und Veranstaltungen vollumfänglich zu geniessen, stehen den Gästen neben einer kompetenten Betreuung, 93 Zimmer und Suiten, sowie zwei Restaurants, eines davon ist das trendige «Giodi Vegetarian and Co.» mit Fleisch und Fisch als Beilage und eine Kaminbar, zur Verfügung. Für pure Entspannung sorgen der Wellnessbereich, sowie ein 35.000 m² grosser Hotelpark, der für Brainstormings und Workshops einlädt, inklusive beheiztem Aussenbad und Tennisplatz. Dank dem Zusammenschluss des Hotels und des Kongresszentrums werden die Events ganz nach dem Motto: «alles aus einer Hand» vom Hotel organisiert.

Zudem lassen sich im Saratz Pontresina dank atemberaubender Aussicht ins Val Roseg, herrlichem Panorama und die Kombination von Jugendstil und moderner Architektur, Traumhochzeiten auf über 1800 m. ü. M. realisieren.

Grandeur, design and genuine hospitality in the heart of the Engadine mountain landscape

Situated at 1,800 metres above sea level, the long-established four-star superior Hotel Saratz and the Convention and Event Centre Pontresina are nestled idyllically into the Engadine mountain landscape at the foot of a stunning glacier. To enjoy their meetings, conventions and events to the full, guests can not only rely on competent service but also on amenities that include 93 rooms and suites, two restaurants and a fireside bar. Deep relaxation can be found in the spa and wellness area and the spacious, 35,000 square-metre hotel park with heated outdoor swimming pool and tennis court. Thanks to the merger of the hotel and the adjacent convention centre, all services can be provided by a single source.

In addition, thanks to the breathtaking view of the Val Roseg, the wonderful panorama and the combination of Art Nouveau and modern architecture, dream weddings can be realized at the Saratz Pontresina at over 1,800m above sea level.

The elegant Art Nouveau Room can seat up to 140 diners. Right next door is the on-trend restaurant “Giodi Vegetarian and Co.”. This is where lovers of vegetarian and flexitarian cuisine come to be pampered with vegan and vegetarian dishes in the stylish restaurant or, in summer, on the sunny, wind-sheltered terrace. On request, meat and fish are also available in a supporting role.



HOTEL SARATZ

- 186
- 93
- 9
- 2

	m ²							
01 Sela Morteratsch	51	40	20	-	20	22	-	
02 Sela Languard	38	25	17	-	15	16	-	
03 Jugendstilsaal	184	-	-	100	-	140	200	
04 Belle Époque	67	-	-	30	-	46	70	
05 Salon Roseg	60	-	-	25	-	30	50	
06 Salon Rouge	41	-	-	-	-	-	30	
07 Hotellobby	110	-	-	-	-	-	100	
08 Hotelterrasse	120	-	-	16	-	-	150	
09 Strauss-Pavillon	im Hotelpark	-	-	-	-	-	150	

HOTEL SARATZ *****
PONTRESINA

